
Vizita ministrului Transporturilor, Lucian Șova, pe loturile 3 și 4 ale autostrăzii
Deva-Lugoj, s-a încheiat cu o întâlnire lărgită la care au participat autoritățile
județene din Hunedoara și Timiș.

Președinții  Consiliilor Județene și  prefecții  din cele
două județe și-au expus punctele de vedere cu privire
la  problemele  generate  de  întârzierea  lucrărilor  la
autostrada  Deva-Lugoj.  A  fost  adusă  în  discuție
situația  dezastruoasă  a  DN 68A care  face  legătura
între  județul  Hunedoara  și  Timiș,  un  drum  intens
utilizat în această perioadă atât de autovehicule aflate
în  tranzit,  cât  și  de  mașinile  și  camioanele  care
lucrează pe șantierul autostrăzii - lotul 3.

Președintele Consiliului Județean Hunedoara, Mircea Bobora, s-a referit la DN 68A
despre care a spus că este deteriorat serios, dar și că Deva are nevoie de o descărcare
directă de pe autostradă. În plus, președintele CJ Hunedoara a vorbit despre presiunea
pe care o resimte bugetul județului, în condițiile în care instituția gestionează cea mai
întinsă rețea de drumuri județene din țară.

Ministrul Transporturilor a declarat că este pentru modernizarea Drumului Național
68A, există toată disponibilitatea și susținerea necesară pentru alocarea de fonduri la
rectificarea bugetară. Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere,
reprezentată la întâlnire de directorul general interimar Ștefan Ioniță, este cea care
trebuie să găsească soluții pentru repararea arterei carosabile.


